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Po razkoleiny zwtacam sig z uprzejm? proSb4 w imieniu

mieszkanc6w \illoclawka o jak najszybs zqnaptawq nawierzchni

na zaporze wodnej, na moScie stalowym , fra ulicy Lipnowskiej

i innych ulicach naszego miasta.

W chwili obecnej stan nawierzchni ulic jest katastrofalny,

c o zagr aila b ezpiec znemu p orus zaniu s i g p oj azd6w.

Uprzejmie proszg Pana Prczydenta o pomoc w tej sprawie.
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